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Aan het dossier zijn toegevoegd: (1) mail aan mevr. Nuyts, waarvan ze de strekking in het 
raadsdebat heeft ingebracht en (2) mail aan burgemeester Penn – te Strake, dat haar reactie 
hierop onderbouwt.  
 
Van: Kitty Nuyts  
Datum: 13 februari 2019 om 23:21:44 CET  
Aan: Judith Goossens 
Onderwerp: Verklaring van de GO   
 
Beste mevrouw Nuyts,  
 
Op 12 december 2018 hebben 2 leden van GO van Maastricht een gesprek met de heer  
Roemer gevoerd. Dit op initiatief van ondergetekende en naar aanleiding van het Hoffmann  
onderzoek.  
De heer Roemer was namelijk als strategisch adviseur aangetrokken om enerzijds te  
verkennen welke mogelijkheden er lagen om het SSC-ZL vlot te trekken en anderzijds om de 
verhoudingen met de medezeggenschap weer te normaliseren.  
Uit dit gesprek bleek dat de heer Roemer op dat moment inzage heeft gehad in de concept  
rapportage van Hoffmann en dat hij het college van Maastricht van advies had voorzien. De  
rest van het gesprek met de heer Roemer blijft vertrouwelijk en dat willen wij ook zo houden.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Op 15 feb. 2019 om 17:29 heeft Penn-te Strake, Annemarie het volgende geschreven: 

Ha Emile,   
Ter info. 
Deze mail van een van onze GO-leden zit nu in ons RIS. 
Groet, Annemarie  

 
Van: Roemer, Emile  
Verzonden: zaterdag 16 februari 2019 16:45 
Aan: Penn-te Strake, Annemarie  
Onderwerp: Re: Fwd:  
 
Dag Annemarie  
 
Zoals gezegd. Op 12/12 had ik een gesprek met Jim en met de 2 vakbondsbestuurders. In dat gesprek 
is gesproken over het lopende onderzoek omdat het stoppen voor de bonden een voorwaarde was 
om verder in gesprek te komen. Toen werd door Jim al aangegeven dat het onderzoek nog lopende 
was en in een vergevorderd stadium zou zijn.  
Evt concepten of iets dergelijks zijn absoluut niet ter tafel gekomen. 
 
Groetjes Emile 



 
 

 
 


